
Udtalelse fra Morten Frost, Sportschef i Aarhus Badmintonklub

Hvis vi skal klare os sportsligt i Danmark, så er det nødvendigt at vi kan kombinere 
sport og uddannelse. Da jeg selv stod i samme situation for mange år siden havde jeg 
ikke den mulighed, og det kostede mig en uddannelse. Det er meget enkelt. Derfor 
har eliteidrætsklasserne i Århus min fulde opbakning.

Jeg ser i mit daglige virke i Aarhus Badmintonklub – en af samarbejdsparterne bag 
Elite Sport Akademi Aarhus-samarbejdet (ESAA) – talenter, der har stor gavn af 
eliteidrætsklasserne. 

Det kan ikke være rigtigt i et moderne samfund som det danske, at unge er nødt til at 
vælge mellem uddannelse og sport, sådan som jeg var nødt til at gøre det i mine unge 
dage. Vi skal kunne rumme idrætstalenterne indenfor folkeskolen.  
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